
Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska w dniu 

20 maja 2025 roku rozpoczęto o godz. 13:30 w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego w Kórniku ul. Rynek 1. 

 

Z-ca przewodniczącej otworzył posiedzenie, stwierdził quorum – w obradach 

uczestniczyło 7 radnych (1 osoba nieobecna). Poinformował, że posiedzenie jest 

nagrywane, a zasady przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna 

wydana w związku  z prowadzeniem rejestracji nagrań Komisji . Członkowie komisji 

nie wnieśli uwag do porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty bez uwag. 

Jednogłośnie przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Poinformował o przesłanej prezentacji dotyczącej działalności Nadleśnictwa Babki na 

terenie gminy Kórnik w 2024 roku i planów na 2025 rok. 

Obecni na spotkaniu radni pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju wsi Błażejewo w Gminie Kórnik na okres 

marzec 2025 r. – marzec 2030 r. 

W dalszej części posiedzenia radni zapoznali się z pismami, jakie wpłynęły na 

Komisję Rolnictwa i Ochrony Środowiska w sprawie uhonorowania gospodarza wsi 

Skrzynki oraz odpowiedzią ze Starostwa Powiatowego w Poznaniu w sprawie 

używania sprzętów motorowerowych na Jeziorze Bnińskim.  

Ostatnim punktem poruszonym tematem był odbiór folii od rolników. Sławomir 

Zakrzewski kierownik Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa UMiG Kórnik 

oznajmił, że po uzyskaniu wszystkich wytycznych, rolnicy z gminy Kórnik zostaną 

poinformowani o terminie i sposobie odbioru.  

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie zakończono o godz.13:52. 

 

 

 
 


